

Ο ναός του αγίου ευσεβούς πρίγκιπα Αλεξάντρ Νέφσκι (στη φωτογραφία) στο χωριό Ούνι της περιοχής Γκλάζοφ του κυβερνείου Βιάτκα. Ο ναός χτιζόταν επί 22 ολόκληρα χρόνια. Την 1 Δεκεμβρίου του 1904 έγινε ο αγιασμός του κεντρικού θρόνου προς τιμή του αγίου ευσεβούς πρίγκιπα Αλεξάντρ Νέφσκι. Στον αγιασμό της καινούργιας εκκλησίας είχε έρθει ο επίσκοπος της Βιάτκα Φιλάρετος με τα μέλη της διοίκησης της εκκλησιαστικής επαρχίας. Ο δεύτερος θρόνος προς τιμή του αγίου Ιωάννη Χρυσοστόμου αγιάστηκε την ίδια χρονιά.

Αρχικά ο αρχιτέκτονας Β.Μ.Ντρουζίνιν εκπόνησε το σχέδιο του ναού με 3 παρεκκλήσια πάνω και 2 κάτω. Ωστόσο τα χρήματα δεν θα έφταναν για την κατασκευή ενός τόσο τεράστιου ναού και τότε οι αρχιτέκτονες Σαβίτσκι και Ι.Ν.Τσαρούσιν τροποποίησαν το αρχικό σχέδιο (στις παλιές φωτογραφίες στα συνημμένα).

Το 1932 η εκκλησία έκλεισε και το καμπαναριό ξηλώθηκε και τα τούβλα χρησιμοποιήθηκαν για τους φούρνους του Σπιτιού του κολχόζνικου και την επισκευή του σχολείου. Από το 1943 το κτίριο χρησιμοποιήθηκε για αποθήκευση των σιτηρών. Στα μεταπολεμικά χρόνια στην εκκλησία στεγαζόταν ο τοπικός οίκος πολιτισμού.

Η σύνοδος του Σοβιέτ των λαϊκών εκπροσώπων πήρε την απόφαση για την παράδοση του κτιρίου της εκκλησίας στην Ορθόδοξη εκκλησία της Ρωσίας. Από τον Ιανουάριο του 1993 στο ναό άρχισαν να τελούνται οι ακολουθίες.

Σταδιακά ο ναός του Αλεξάντρ Νέφσκι μεταμορφώνεται και η γύρω έκταση εξωραϊζεται. Το 2008 ολοκληρώθηκε η κατασκευή του καινούργιου καμπαναριού. Στα 2014-15 στον ναό τοποθετήθηκαν πλαστικά παράθυρα, έγινε η εσωτερική διακόσμηση, εν μέρει αντικαταστάθηκε η στέγη, αποκαθίστανται οι πρωτότυπες τοιχογραφίες και η εξωτερική του εμφάνιση. Στην εκκλησία λειτουργεί το κατηχητικό σχολείο όπου με μεγάλο ζήλο πηγαίνουν μικροί και μεγάλοι.

Οι καμπανοκρουσίες καλούν και πάλι τους πιστούς στην προσευχή.

---

The church of the pious prince saint Alexandr Nevsky (in photo) in Uni village of Glazov region in Vyatka oblast. The church was being constructed for 22 whole years. The central throne was consecrated on the 1st of December 1904, in honor of the pious prince saint Alexandr Nevsky. The consecration of the new church was attended by bishop Philaretus of Vyatka with the members of the ecclesiastical province administration. The second throne in honor of St. John Chrysostom was consecrated in the same year.

Initially, the architect V.M.Druzhinin designed the church with 3 chapels on the upper level and 2 chapels on the lower level. However, the money would not suffice for the construction of such a huge church, so architects Savitsky and I.N.Charushin amended the initial design (in the old photos attached).

In 1932 the church was closed down, the bell-tower was ripped off and the bricks were used for the ovens of the sovkhos and for repairing the school. As of 1943, the building was used for storing cereals. In the post-war years, the church hosted the local house of culture.

The Congress of People's Deputies of the Soviet Union made the decision to deliver the church building to the Orthodox Church of Russia. The services started being performed in the church as of January 1933.

Gradually, the Alexandr Nevsky church is transformed and the surrounding area is embellished. In 2008, the construction of the new bell-tower was completed. In 2014-15, plastic windows were installed at the church, the interior was decorated, the roof was partially replaced, and its original frescos and external appearance are being restored. The Sunday school is operating in the church, and passionately attended by younger and elder ones.

The sound of the ringing bells invite again the faithful to pray.

---

Храм Святого благоверного князя Александра Невского (на снимке) в селе Уни Глазовского уезда Вятской губернии. Строился храм долго, 22 года. 1 декабря 1904 года освятили главный престол в честь Святого Благоверного князя Александра Невского. На освящение новой церкви приезжал вятский епископ Филарет с членами духовной Консистории. Второй престол в честь Св. Иоанна Златоуста освятили в том же году.

Изначально архитектор В. М. Дружинин сделал проект храма с 3 приделами вверху и 2 внизу. На постройку такого громадного храма не хватило бы денег, тогда архитекторы Савицкий и И. Н. Чарушин внесли изменения в первоначальный проект (на старых снимках во вложении).

В 1932 году церковь закрыли, колокольню разобрали на кирпич для печей Дома Колхозника и ремонта школы. С 1943 года здание использовали для хранения зерна. В послевоенные годы в помещении церкви располагался районный дом культуры.

Сессия районного Совета народных депутатов приняла решение о передаче здания собора Русской Православной Церкви. В январе 1993 года в ней возобновились службы.

Постепенно храм Александра Невского преобразуется, благоустраивается его территория. В 2008 году закончено строительство новой колокольни. В 2014-2015 годах в храме вставлены пластиковые окна, сделана внутренняя отделка, частично заменена кровля, восстанавливаются первоначальные фрески и внешний вид. На территории церкви имеется Воскресная школа, которую с удовольствием посещают от мала до велика.

Звон колоколов вновь созывает верующих людей на молитву.